

春晨JXF电机引接线

产品名称	春晨JXF电机引接线
公司名称	江苏春晨电缆有限公司
价格	.00/10
规格参数	春晨:春晨 JXF:JXF 江苏:江苏
公司地址	金湖县金南镇集镇幸福路南侧
联系电话	13357926960 18951262418

产品详情

江苏春晨电缆有限公司生产春晨JXF电机引接线，

由于EMC(电磁兼容性)的要求，使用多根铜丝组成编织屏蔽。镀锡铜丝可以使其抵抗环境影响如氧化等变得更加强大。用细的铜丝可以保持设计的柔韧性

Because of the requirements of EMC (electromagnetic compatibility), multi wire wire is used to make a woven shield. Tin plated copper wire can make it more powerful against environmental impact, such as oxidation. With fine copper wire, the flexibility of the design can be maintained.

屏蔽需要有一个90%以上的覆盖率克服前面介绍的EMI问题。

Shielding requires a more than 90% coverage to overcome the EMI problem described earlier.

屏蔽效果的不同需要，编织屏蔽可以结合其他各种屏蔽，如铝塑符合薄膜。屏蔽外可以绕包一层无纺布，以确保在装配过程中轻松的剥下护套。

The shielding effectiveness of different needs, woven shielding can be combined with a variety of other shielding, such as aluminum plastic to meet the film. The shield can be wrapped around a layer of non-woven fabric to ensure easy stripping of the sheath during the assembly process.

5. 护套

5. sheath

和线芯的绝缘一样，护套材料根据热和机械性的要求选择。由于直接接触，像耐液体和耐磨等的环境属性对护套也尤其重要。这些特性主要取决于所选护套材料类型，而在一定程度也受护套结构设计影响。
春晨JXF电机引接线

Like the insulation of the wire core, the sheath material is selected according to the requirements of heat and mechanical properties. As a result of direct contact, environmental properties, such as liquid and wear resistance, are particularly important for the sheath. These characteristics depend mainly on the type of material that is selected, and to a certain extent it is influenced by the design of the sheath structure.

如果特殊要求，如克服安装车辆环境的磨损，要求增加耐磨性，这在选择材料时就需要考虑。通常使用测试设备模拟现实情况用于验证这些特性。

If special requirements, such as overcoming the wear of the installation of vehicle environment, are required to increase wear resistance, it is necessary to consider the selection of materials. A test device is usually used to simulate reality to verify these features.

选择比较软的材料，受益的是柔韧性，而这可能会导致高压电缆较低的耐磨。

The choice of softer materials benefits flexibility, which may lead to lower wear resistance of high voltage cables.

根据相关规范中规定，挤出外套应是一个鲜艳的的橙色，根据规定也可以添加特殊的警示高压的标记。
春晨JXF电机引接线

According to the regulations, the extrude coat should be a bright orange, and special warning signs can be added according to the regulations.